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Abstract (en)
[origin: US2018181070A1] Timepiece movement with a carillon striking mechanism, striking the hours and quarter-hours with different melodies,
the striking mechanism including a quarter surprise-piece coaxial to and superposed on the quarter-snail, in a limited angular travel with respect to
the quarter-snail, arranged to ensure the sequential playing of the melodies of the four quarter-hours on the full hour, in the first minute of the new
hour, and further including, in the plane of the quarter surprise-piece, a quarter surprise-piece jumper, arranged to drive and/or to lock this quarter
surprise-piece.

Abstract (fr)
Mouvement (200) d'horlogerie avec sonnerie (100) à carillon, sonnant heures et quarts d'heure avec des mélodies différentes, où le mécanisme de
sonnerie (100) comporte une surprise des quarts (19) coaxiale et superposée au limaçon des quarts (10), selon une course angulaire limitée par
rapport au limaçon des quarts (10), agencée pour assurer la sonnerie en séquence des mélodies des quatre quarts au moment de l'heure pleine,
dans la première minute de la nouvelle heure, et comporte encore, dans le plan de la surprise des quarts (19), un sautoir de surprise des quarts
(109), agencé pour entraîner et/ou bloquer ladite surprise des quarts (19).
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